



Azərbaycan Respublikası Ərazilərinin Minalardan Təmizlənməsi üzrə Milli Agentlik

AZ1108, Azərbaycan, Bakı şəhəri, İbrahimpaşa Dadaşov küçəsi, 260

Telefon : (+99412) 497-38-51 Faks : (+99412) 497-44-27

E-mail: novbetchi@anama.gov.az Veb-sayt: www.anama.gov.az



<https://www.facebook.com/anama.anama.180>



https://twitter.com/ANAMA_gov_az

2019-cu il 07 Yanvar tarixində Agentlik tərəfindən Goranboy rayonu ərazisində keçirilmiş təcili təxirəsalınmaz əməliyyat barədə

OPERATİV MƏLUMAT

2019-cu il 07 Yanvar tarixində saat 11:30-da Fövqəladə Hallar Nazirliyinin Böhran Vəziyyətlərində İdarəetmə mərkəzindən və saat 11:38-də Daxili İşlər Nazirliyinin "102" Xidməti-Zəng mərkəzi sistemindən Agentliyə Goranboy rayonu, Tap Qaraqoyunlu kəndi ərazisində mərminin tapılması barədə məlumatlar daxil olub.

Məlumatlara əsasən Agentliyin xüsusi mobil çevik əməliyyat qrupu və Goranboy rayon Polis şöbəsinin əməkdaşları dərhal həmin əraziyə göndərilib.

Agentliyin mütəxəssisləri və Daxili İşlər Nazirliyinin Goranboy rayon Polis şöbəsinin əməkdaşları tərəfindən birlikdə yuxarıda adı qeyd olunmuş ərazidə 1 ev və həyətyanı sahəyə baxış keçirilib. Yerli əhəlinin təhlükəsizliyini təmin etmək məqsədilə ərazi Daxili İşlər Nazirliyinin Goranboy rayon Polis şöbəsinin əməkdaşları tərəfindən mühasirəyə alınmışdır. Agentliyin mütəxəssisləri tərəfindən aparılan təcili təxirəsalınmaz əməliyyat-axtarış tədbirləri nəticəsində **1 ədəd 100 mm top mərmisi (OF-32)** aşkar olunmuş, zərərsizləşdirilməsi üçün götürülərək Agentliyin mərkəzi məhvetmə ərazisinə daşınmışdır.

Top mərmisinin ətrafında 800 kv.m əraziyə yerüstü baxış keçirilib, əlavə təhlükəli əşya və qurğu aşkarlanmayıb.

Ümumilikdə Agentlik tərəfindən 01 yanvar – 07 yanvar 2019-cu il tarixlərində 8 siqnal (əməliyyat çağırışı) əsasında 5 operativ və təxirəsalınmaz əməliyyat çıxışı olmuşdur ki, nəticədə Ağstafa, Göygöl, Goranboy, Tovuz rayonları və Lənkəran şəhəri ərazisində 2 ev və həyətyanı sahəyə, 1 əkin sahəsinə, yol kənarına, dəniz sahilinə baxış keçirilmiş, 3 ədəd partlamamış hərbi sursat zərərsizləşdirilmiş, 1 890 kv.m ərazi yerüstü yoxlanılmışdır.



Azerbaijan National Agency for Mine Action

260 str., Ibrahimpasha Dadashov, 5th floor, ANAMA, AZ1108, Baku, Azerbaijan

Phone : (+99412) 497-38-51 Fax : (+99412) 497-44-27

E-mail: novbetchi@anama.gov.az Web: www.anama.gov.az

<https://www.facebook.com/anama.anama.180> https://twitter.com/ANAMA_gov_az

OPERATIONAL REPORT

**on emergency clearance operation carried out
by the Agency and Ministry of Internal Affairs
in Azerbaijan Republic, Goranboy region, Tapgaragoyunlu village
on 7th of January 2019**

Information on an unexploded ordnance found in Goranboy region, Tapgaragoyunlu village has been reported to the Agency by the Ministry of Emergency Situations, Crisis Management Center at 11:30 as well as by the “102” call center of the Ministry of Internal Affairs on 7th of January 2019 at 11:38.

Based on the information received, the Special Mobile Emergency Response Team of Agency (ANAMA) together with the officers of Goranboy Regional Police Department have been immediately deployed to the area in concern.

Specialists of the Agency together with the officers of Goranboy Regional Police Department have surveyed the above mentioned territory of one house and territory around it. The area has been taken under control and surrounded by the officers of Goranboy Regional Police Department in order to ensure safety of local population. **One 100 mm artillery round (OF-32)** has been found as a result of emergency operational clearance works carried out by Agency specialists. Found object has been transported to the Agency central demolition area for further destruction.

In total of 800 sq.m. area were surface cleared around the area, where the object has been discovered. No other hazardous objects have been discovered.



Азербайджанское Национальное Агентство по Борьбе с Минной Опасностью

AZ1108, Азербайджанская Республика, город Баку, ул. Ибрагимпашы Дадашова 260

Телефон : (+99412) 497-38-51 Факс : (+99412) 497-44-27

Электронная почта: novbetchi@anama.gov.az Веб-страница: www.anama.gov.az

 <https://www.facebook.com/anama.anama.180>  https://twitter.com/ANAMA_gov_az

ОПЕРАТИВНАЯ СВОДКА

**о чрезвычайных и безотлагательных мерах, проведенных сотрудниками
Национального Агентства по Борьбе с Минной Опасностью (АНАМА)
и Министерства Внутренних Дел (МВД)
на территории Геранбойского района, Азербайджанской Республики.
7 января 2019 года**

7 января 2019 года, в 11:30 минут, в Агентство поступила информация из дежурного Центра по Управлению Кризисными Ситуациями Министерства по Чрезвычайным Ситуациям (МЧС), а также в 11:38 минут, из дежурного центра "102" Министерства Внутренних Дел (МВД), о факте обнаружения неразорвавшегося боеприпаса на территории села Тапгарагойунлу Геранбойского района.

На основании полученной оперативной информации специалисты Национального Агентства по Борьбе с Минной Опасностью (АНАМА), совместно с сотрудниками Геранбойского Районного Отделения Полиции были незамедлительно направлены на место происшествия.

Специалисты Агентства, совместно с сотрудниками Геранбойского Районного Отделения Полиции, обследовали территорию одного дома и участка земли прилегающего к нему. Место происшествия было оцеплено сотрудниками Геранбойского регионального управления полиции с целью обеспечения безопасности местного населения. В результате проведенных чрезвычайных и безотлагательных оперативно-розыскных мероприятий был обнаружен и транспортирован для последующей ликвидации, на центральный полигон Агентства по обезвреживанию взрывчатых веществ, **один 100 мм артиллерийский снаряд (ОФ-11).**

Вокруг обнаруженного снаряда была поверхностно обследована территория в 800 м². Других опасных взрывчатых предметов и устройств обнаружено не было.



